
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 10. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 111
Ministeren bedes for året 2013 og 2014 (så langt op til dags dato som praktisk
muligt) redegøre for, hvor mange næringsbreve der er udstedt, fordelt på ka-
tegorier. Ministeren bedes endvidere redegøre for gebyrindtægter ved prøver
og udstedelse af næringsbreve
og redegøre for udgifterne til samme næringsbreve, og kommentere på sam-
menhængen
mellem indtægterne og udgifterne hertil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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